



Примечание: при печати этого документа вы получаете незарегистрированную копию, которая не будет обновляться!  
Note: when you print this document, you receive an unregistered copy that will not be updated!

<p>Политика ИСМ версия 05 от 12.01.2023</p>	<p>Policy IMS version 05 dated 01/12/2023</p>
<p>вводится в действие с 12 января 2023г. Приказом №17-2023 от 12.01.2023</p>	<p>is put into effect from January 12, 2023 by Order №17-2023 dated 01/12/2023</p>
<p>Компания ведёт свою историю с 2000 года и является одним из ведущих производителей упаковки из гофрокартона в Северо-Западной Федеральном Округе РФ. За годы работы мы накопили богатый опыт в сфере производства упаковки, создали свои традиции и показали себя как надёжный и добросовестный партнёр по отношению к своим клиентам, сотрудникам, поставщикам.</p> <p>Наши ценности.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Клиент и его потребности превыше всего. Он — главный источник нашего развития, требующий безусловного уважения.</li> <li>• Люди — самый ценный ресурс компании. Сотрудничество строится на уважении, честности и взаимном развитии компании и персонала.</li> <li>• Качество нашей продукции соответствует требованиям и ожиданиям клиента.</li> <li>• Качество услуг превосходит ожидания клиента и стремится быть на шаг впереди установленного рынком.</li> <li>• Мы заботимся об окружающей среде и безопасности человека, следя за производственной безопасностью и прививая людям чувство ответственности.</li> <li>• Мы обеспечиваем и поддерживаем высокий уровень безопасности продукции на протяжении всей цепи поставок.</li> <li>• Нормы законодательства РФ соблюдаются абсолютно, безоговорочно.</li> </ul> <p>Наша стратегия.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Увеличивать долю присутствия на рынке, развивая существующие и осваивая новые рынки сбыта, разрабатывая новые виды упаковки, востребованные клиентом.</li> <li>• Укреплять долгосрочное партнёрство с клиентами и поставщиками, повышая уровень обслуживания на всех стадиях взаимоотношений «клиент»/поставщик».</li> <li>• Улучшать качество выпускаемой продукции и сопутствующих услуг на основе требований и ожиданий клиента.</li> </ul>	<p>The company traces its history back to 2000 and is one of the leading manufacturers of corrugated cardboard packaging in the North-West Federal District of the Russian Federation. Over the years of work, we have accumulated a wealth of experience in the field of packaging production, created our own traditions and established ourselves as a reliable and conscientious partner in relation to our customers, employees and suppliers.</p> <p>Our values.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• The client and his needs are above all. He is the main source of our development and well-being, requiring unconditional respect.</li> <li>• Employees are the company's most valuable resource. Cooperation is based on respect, honesty and mutual development of the company and staff.</li> <li>• The quality of our products meets the requirements and expectations of the client.</li> <li>• The quality of related services provided to the client exceeds his expectations and strives to be one step ahead of the market.</li> <li>• We care about the environment and human safety by monitoring industrial safety and instilling a sense of responsibility in people.</li> <li>• We ensure and maintain a high level of product safety throughout the supply chain.</li> <li>• The laws of the Russian Federation are observed absolutely, unconditionally.</li> </ul> <p>Our strategy.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• To increase the market share by developing existing and developing new sales markets, developing new types of packaging demanded by the client.</li> <li>• Strengthen long-term partnerships with customers and suppliers by improving service levels at all stages of the customer/supplier relationship.</li> <li>• Improve the quality of products and related services based on customer requirements and expectations.</li> </ul>



Примечание: при печати этого документа вы получаете незарегистрированную копию, которая не будет обновляться!  
Note: when you print this document, you receive an unregistered copy that will not be updated!

<ul style="list-style-type: none"> <li>• Анализировать удовлетворённость клиентов продукцией и услугами.</li> <li>• Сохранять трудовой коллектив, обеспечивая рост профессиональных навыков и безопасности труда. Регулярно повышать компетентность персонала.</li> <li>• Поддерживать благоприятный психологический климат, способствующий своевременному выявлению проблем и их эффективному решению.</li> <li>• Сокращать потери на всех этапах деятельности компании.</li> <li>• Осваивать новые и совершенствовать существующие технологии производства.</li> <li>• Развивать материально-техническую базу компании – техническое переоснащение производства, приобретение новой техники, оборудования, программного обеспечения.</li> <li>• Повышать эффективность и конкурентоспособность компании, учитывая интересы клиентов, учредителей, государства и трудового коллектива.</li> <li>• Своевременно принимать меры по управлению угрозами безопасности, рисками и возможностями по предупреждению несоответствий на основе сбора и анализа данных об изменении среды компании, о фактических показателях качества продукции, процессов и системы менеджмента в целом.</li> </ul> <p>Генеральный директор ООО «САБОС» гарантирует доведение, понимание и следование каждого работника целям, задачам, программам и принципам интегрированной системы менеджмента качества и безопасности цепи поставок.</p> <p>Генеральный директор ООО «САБОС» берёт на себя обязательство по соответствию интегрированной системы менеджмента качества и безопасности цепи поставок требованиям международных стандартов ISO 9001:2015 и ISO 28000:2022, по постоянному повышению её результативности, по обеспечению ресурсами и условиями для успешной реализации настоящей Политики.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Analyze customer satisfaction with products and the quality of related services.</li> <li>• Preserve the workforce, ensuring the growth of professional skills and labor safety. Regularly improve the competence of staff.</li> <li>• Maintain a favorable psychological climate conducive to the timely identification of problems and their effective solution.</li> <li>• Reduce losses at all stages of the company's activities.</li> <li>• Learn new and improve existing production technologies.</li> <li>• To develop the material and technical base of the company - technical re-equipment of production, the acquisition of new equipment, equipment, software.</li> <li>• To increase the efficiency and competitiveness of the company, taking into account the interests of customers, founders, the state and the labor collective.</li> <li>• Take timely measures to manage security threats, risks and opportunities to prevent inconsistencies based on the collection and analysis of data on changes in the company's environment, on actual indicators of product quality, processes and the management system as a whole.</li> </ul> <p>The General Director of SABOS LLC guarantees that each employee communicates, understands and follows the goals, objectives, programs and principles of the integrated quality management system and supply chain security.</p> <p>The General Director of SABOS LLC undertakes to comply with the requirements of the international standards ISO 9001:2015 and ISO 28000:2022 of the integrated quality and supply chain security management system, to constantly improve its effectiveness, to provide resources and conditions for the successful implementation of this Policy.</p>
<p>Т.В.Голубева Генеральный директор ООО «САБОС»</p>	<p>T.V.Golubeva General director «SABOS» LLC</p>